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Abstract (en)
The applicator has a flat handle (8) in which tufts (9) of bristles (6) are implanted, parallel to its plane. The width of the free ends of the bristles is at
least equal to a quarter of the arc of the eyelashes. The bristles are made of natural or synthetic keratinic fibres and are filled longitudinally with the
product. The width of the bristles is 0.75-3 cm and their length is 10-30 cm. The thickness of the free end of the bristles is less than the thickness of
the handle and is 0.5-5 cm.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un nouvel applicateur de produit, liquide a pateux, en particulier du mascara, comportant un manche plat (8) et au moins
une touffe (9) de poils (6) implantée parallélement au plan du manche (8), la largeur de I'extrémité libre (17) de la touffe (9) de poils (6), mesurée
selon une premiére direction parallele a ce plan, étant au moins égale a un quart d'un arc de cils, les poils (6) étant aptes a charger ce produit,
en particulier le mascara, sur des fibres kératiniques selon un axe longitudinal de ces derniéres. L'invention concerne également un ensemble de
conditionnement transportable pour mascara. <IMAGE>
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